
Protokół Nr 85/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 22 czerwca 2009 r.

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski członkowie Zarządu: p. Bożena Grochala,  p. Zenobiusz Szczepkowski, p. Edward 
Rozmus  zgodnie  z  załączoną  listą  obecności  oraz  Skarbnik   Powiatu  –  p.  Renata  Mróz, 
Sekretarz  Powiatu  –  p.  Elżbieta  Bieniek,  Dyrektor  Zespołu  Szkół  Rolniczych  i 
Ogólnokształcących  w Jagarzewie – p. Krzysztof Komorowski, Kierownik Wydziału Oświaty, 
Kultury,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  –  p.  Sławomir  Knapiński,  Kierownik  Działu 
Technicznego w PZD w Nidzicy – p. Bożena Bonisławska, Kierownik Wydziału Geodezji, 
Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – p. Iwona Urbanowicz.

Obrady trwały w godzinach: 12  08 – 13  37. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 
                 
                   Porządek obrad:
       I.         Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących
            1.    Omówienie sprawy budowy sali gimnastycznej przy ZSRiO w Jagarzewie.
      II.         Powiatowy Zarząd Dróg  

1. Uchwała  Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia  zgody na likwidację  środków 
trwałych w Powiatowym Zarządzie Dróg w Nidzicy.

2. Uchwała  Zarządu  powiatu  w  sprawie  powierzenia  pełnienia  obowiązków 
Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy. 

     III.        Wydział Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony 
                   Środowiska
             1.   Wydanie zezwolenia na wycięcie 38 szt. drzew przydrożnych znajdujących się na 
                   terenie Powiatu Nidzickiego.              
      IV.       Wydział Finansowy

1. Wnioski finansowe.

Na posiedzenie przybywają Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących p.  
Krzysztof  Komorowski  i  Kierownik  Wydziału  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Turystyki  i  
Promocji p. Sławomir Knapiński.

Ad. I.    
Pan Starosta oświadczył, że jest możliwość uzyskania dofinansowania w wys. do 60% z 
Urzędu Marszałkowskiego na inwestycję jaką jest budowa sali gimnastycznej przy ZSRiO 
w Jagarzewie. 
P.  K.  Komorowski  oświadczył,  że  były  zaniedbania  w  adaptacji  projektu  sali 
gimnastycznej  ponieważ  projektant  kilkakrotnie  przekładał  termin.  W  chwili  obecnej 
podjął  się  tego  zadania  jednak trzeba  dokupić grunt.  Cały budynek  sali  gimnastycznej 
miałby ok. 47m.   
P. E. Rozmus zapytał ile gruntu brakuje i jaki byłby koszt jego zakupu.  
P. K. Komorowski  odparł,  że chodzi o 5 lub 6 arów, a koszt jednego ara to 1.600zł. 
Dodał, że w 2008r. na wydatki inwestycyjne zabezpieczony był budżet w wys. 50.000zł z 
tego  wykonano  mapki  geodezyjne  na  kwotę  976zł  oraz  zakupiono  gotowy projekt  w 
kwocie  12.200zł,  który wymaga adaptacji  w kwocie 21.000zł  w bieżącym roku. Prace 
adaptacyjne miały być wykonane do końca 2008r. Ze względu na przedłużający się czas 



kwota 36.824zł został zwrócona w grudniu 2008r. na konto Starostwa Powiatowego. W 
budżecie  na 2009r.  zaplanowana  jest  tylko  kwota 15.824zł,  która  będzie  przeznaczona 
ewentualnie  na  rozpoczęcie  prac  i  wykup  dodatkowego  gruntu  pod  budowę  sali 
gimnastycznej. 
P. S. Knapiński uważa, że koszt adaptacji projektu jest zbyt wysoki.
Pan Starosta  dodał,  że  trzeba  jeszcze  negocjować kwotę adaptacji  tego  projektu i  po 
spotkaniu Zarząd podejmie decyzję czy zostaną zabezpieczone środki na ten cel.
P.  S.  Knapiński  dodał,  że  do  15  października  br.  trzeba  złożyć  wniosek  na 
dofinansowanie budowy sali gimnastycznej.
Pan  Starosta zaznaczył,  że  w  Gminie  Janowo  nie  ma  pełnowymiarowej  sali 
gimnastycznej i trzeba uwzględnić to we wniosku.   
P. E. Rozmus zapytał o stan uczniów.
P. K. Komorowski  odparł,  że  nabór jest  większy niż w ubiegłym roku. Największym 
zainteresowaniem  cieszy  się  klasa  o  profilu  dziennikarstwo  i  technikum  żywienia 
natomiast najmniejszym technikum o profilu technologia drewna. Dodał, że by wzbudzić 
zainteresowanie młodzieży zostanie jeszcze zamieszczona informacja w prasie.   
Posiedzenie opuszcza p. K. Komorowski.
P. S. Knapiński oświadczył, że Juniorzy Młodsi MKS „START” Nidzica zwracają się z 
prośbą o wsparcie finansowe na międzynarodowy turniej piłki nożnej. Dodał, że sam koszt 
transportu wyniesie ok. 2.000zł natomiast wpisowe od każdego zawodnika to kwota 300zł. 
Dodał, że dotyczy to także uczniów naszych szkół i jeśli będzie pozytywna opinia Zarządu 
to  można  przeznaczyć  kwotę  1.000zł  na  transport  tej  młodzieży  ze  środków,  które  są 
zabezpieczone na sport szkolny. 
Głosowanie w sprawie w/w wniosku: „za” – 3, „przeciw” – 1, „wstrzymał się” – 1.    

Posiedzenie opuszcza p. S. Knapiński a przybywa Kierownik Działu Technicznego w PZD  
w Nidzicy – p. Bożena Bonisławska.

Ad. II.
P.  B.  Bonisławska  zwróciła  się  z  prośbą  o  wyrażenie  zgody  na  likwidację  dwóch 
komputerów  oraz  kserokopiarki.  Zaznaczyła,  że  komputery  są  urządzeniami 
przestarzałymi  wyprodukowanymi  w  2001r.  a  koszty  modernizacji  są  nieopłacalne  w 
stosunku do zakupu nowego komputera, ponadto komputery te nie współgrają z nowymi 
programami komputerowymi. Oświadczyła, że kserokopiarka jest urządzeniem z 1995r., w 
znacznym  stopniu  zużyta  eksploatacyjnie,  brak  jest  części  zamiennych  na  rynku 
handlowym w związku z czym nie ma możliwości jej naprawy. P. B. Bonisławska dodała, 
że w związku z tym została przygotowana uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na likwidację środków trwałych w PZD w Nidzicy.
Zarząd podjął uchwałę.
Pan Starosta poinformował Zarząd, że prowadził rozmowy z p. Bonisławską w sprawie 
powierzenia  jej  pełnienia  obowiązków  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg. 
Oświadczył,  że  p.  B.  Bonisławska  wyraziła  zgodę,  by  pełnić  obowiązki  Dyrektora  w 
okresie od 1 lipca do 30 września 2009r.
Sekretarz Powiatu  dodała, że w związku z powyższym została przygotowana uchwała 
Zarządu Powiatu w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Powiatowego 
Zarządu Dróg w Nidzicy.
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie.
P. E. Rozmus zwrócił się z pytaniem kiedy PZD rozpocznie koszenie poboczy.
P. B. Bonisławska odparła, że od 20 czerwca rozpoczęto wykaszanie dróg.     
P. Z. Szczepkowski zapytał o remont przepustu w Jabłonowie.
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P.  B.  Bonisławska  odparła,  że  zadanie  to  jest  zaplanowane  i  w  tym  roku  zostanie 
zrealizowane.  
Pan  Wicestarosta  zapytał  na  jakim  etapie  jest  inwestycja  pn.  „Przebudowa  dróg 
powiatowych na odcinku Lipowo Kurkowskie – Łyna – Nidzica.”
P.  B.  Bonisławska  oświadczyła,  że  przyszło  postanowienie  od  Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków odnośnie tej inwestycji  i  trzeba uaktualnić raport do obecnych 
wymagań. Dodała, że raport zostanie przesłany do Urzędu Wojewódzkiego i powinna być 
wydana decyzja w sprawie tej inwestycji.

Posiedzenie  opuszcza  p.  B.  Bonisławska  a  przybywa  Kierownik  Wydziału  Geodezji,  
Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska p. Iwona Urbanowicz.

Ad. III.
P. I. Urbanowicz oświadczyła, że Powiatowy Zarząd Dróg zwrócił się z prośbą o wydanie 
zezwolenia na wycięcie 38 szt. drzew przydrożnych znajdujących się na terenie Powiatu 
Nidzickiego. Dodała, że jedno z przedmiotowych drzew znajduje się w m. Nowa Wieś 
Wlk.  jest  obumarłe  i  stwarza  zagrożenie  dla  przechodniów  oraz  mieszkańców  posesji 
przyległych  natomiast  pozostałe  37szt.  drzew  rośnie  na  terenie  Gminy  Kozłowo. 
Zaznaczyła, że drzewa rosną blisko krawędzi jezdni, na łukach wewnętrznych drogi a po 
dokonaniu ścinki pobocza zawężają jezdnię.
Zarząd wyraził zgodę.

Posiedzenie opuszcza p. I. Urbanowicz.

Ad. IV.  
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  członek  Zarządu  Województwa  Warmińsko-
Mazurskiego  p.  Grzegorz  Nowaczyk  wystosował  pismo  dotyczące  regionalnych 
kolejowych przewozów pasażerskich w ramach świadczeń usług publicznych. W piśmie 
jest informacja, że z tytułu deficytu dofinansowanie Przewoźnika realizującego przewozy 
na  linii  Olsztyn-Nidzica-Działdowo-Olsztyn  wynosi  2.704.000zł.  W  celu  uniknięcia 
zmniejszenia  ilości  kursujących  pociągów bądź  zawieszenia  komunikacji  na  całej  linii 
konieczne jest wspólne działanie i dofinansowanie komunikacji kolejowej.
Ze względu na brak środków finansowych Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek.
P. R. Mróz  poinformowała Zarząd,  że Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy deklaruje 
chęć przystąpienia w roku 2009 do realizacji programu w ramach „Wyrównywania różnic 
między  regionami”  –  obszar  B  –  likwidacja  barier  architektonicznych  w  Przychodni 
Obwodowej  w  Nidzicy.  Planowana wartość  projektu wynosi  ok.  150.000zł  przy 50% 
dofinansowaniu z PFRON. Dodała,  że ZOZ zwraca się z prośbą o pomoc w realizacji 
programu  z  obszaru  B,  ponieważ  przy  obecnych  warunkach  podwójnie  wzrósł  wkład 
własny beneficjenta i będzie wynosił ok. 75.000zł.
Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek ze względu na brak środków finansowych.
Następnie  Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  otrzymaliśmy  decyzję  z  Warmińsko-
Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego o zwiększeniu dotacji celowej o kwotę 25.000zł z 
przeznaczeniem  na  porządkowanie  stanu  prawnego  nieruchomości  w  systemie  ksiąg 
wieczystych. Z uwagi na to, że są to zadania dodatkowe środki w kwocie 21.240zł zostaną 
przeznaczone  na  wynagrodzenia  osobowe  pracowników  a  różnica  na  składki  na 
ubezpieczenia społeczne i składki na fundusz pracy.
Zarząd wyraził zgodę.
P. R. Mróz oznajmiła, że Sołectwo Szuć zwraca się z prośbą o dofinansowanie imprezy 
„Dni Szuci 2009”, która odbędzie się w dniach 14-15 sierpnia 2009r.
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Negatywna opinia Zarządu ze względu na brak środków finansowych.
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  Powiatowe  Centrum Pomocy Rodzinie  w Nidzicy 
powołując się na § 3 ust.1 pkt 6 Uchwały Nr XL/226/06 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 
23 lutego 2006r. w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania oraz udzielania innych 
ulg  w  spłacie  należności  pieniężnych  będących  wierzytelnościami  jednostek 
organizacyjnych Powiatu Nidzica oraz wskazania organów do tego uprawnionych umorzył 
wychowance  rodziny  zastępczej  kwotę  494,10zł  z  tyt.  nienależnie  pobranej  pomocy 
pieniężnej na kontynuowanie nauki za okres od 1 marca do 31 marca 2009r.
Zarząd przyjął do wiadomości.

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała:
    Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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